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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 10 2003–09–21

Närvaro: Adrian Ulander Ordförande
Björn Andersson Programmästare
Katarzyna Szymkiewicz SRD-ordförande
Tomas Gradin Skattmästare
Gustav Olsson Cafémästare
Rickard Nilsson Vice Sexmästare (Adjungerad from §9)
Mariana Chevez Sekreterare
Magnus Bäck Revisor (Ständigt adjungerad)

§1 OFMÖ

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkänt

§3 Adjungeringar Styrelsen beslutade att adjungera:
Rickard Nilsson (d01rn)

§4 Föredragningslista Styrelsen beslutade att godkänna föredragningslistan med tilläg-
get
§11 Fyllnadsval

§5 Val av
justeringsperson

Styrelsen beslutade att välja Katarzyna Szymkiewicz till juste-
ringsperson.

§6 Föregående mötes
protokoll

Styrelsen beslutade att bordlägga föregående mötesprotokoll
till nästa möte då det ännu inte är justerat.

§7 Meddelanden Programmästare Björn Andersson meddelade att han inte läng-
re fick låna E:C för filmvisning men han talade med hurprefek-
ten Mats Cedervall som talade om att han kunde ge tillåtelse för
dem att bli insläppta i lokalen. Han talade även om att intres-
set inte verkar vara särskilt stor inför sångarstriden så det kan
komma att bli ont om folk.

Tomas Gradin, vår skattemästare, berättade att vår ekonomi går
plus på grund av alla nedskärningar. Även cafémästare Olsson
Gustav meddelar ett plusresultat efter inventering. Tomas Gra-
din meddelade även att han lånat ut ett konto som inte används
till organisatörerna för datatjejkonferansen.

Styrelsen diskuterade studiehandboken som nu kommer att ges
ut enligt kalenderåret istället för läsårsvis. Detta är inte bra för
oss studenter som gärna vill planera för ett läsår i taget.

§8 Beslutsuppföljning Styrelsen uppdrar åt Jacob Gradén och vår sekreterare, Mariana
Chevez, att se till att reglementet och stadgarna är uppdaterade.
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Undersökningen om kontinuerlig sponsring fortsätter till den
30 oktober men än så länge har inte staben fått någon som är
intresserad av att kontinuerligt sponsra D-sektionen.

Styrelsen beslutade att med dessa ändringar fastställa beslutsupp-
följningen.

§9 Propositioner till
HT-1

Styrelsen beslutade att skriva en proposition om att märkvär-
dig ska se till att de görs en ny gemensam loggotyp till C och D
utbildningarna.

Styrelsen beslutade även att fastställa budgetpropositionen.

§10 Svar på motioner till
HT-1

Eftersom Alexander Perlmans motion saknar en att-sats beslu-
tade styrelsen att skriva en motion med bakgrund av Alexan-
der Perlmans argument och därefter innan HT-1 fråga honom
om han anser att den står för vad han menat med motionen.

§11 Fyllnadsval Styrelsen beslutade att välja Sami Huutoniemi till vice cafémäs-
tare.

§12 Tid för nästa möte Nästa styrelsemöte kommer att vara den 9 oktober klockan 17:15
i styrelserummet.

§13 Övrigt Programmästare Björn Andersson berättade att den nya spel-
maskinen har börjat fungera men för att fler spel ska fungera
måste ny hårdvara köpas. Ett sätt att få in pengar till detta är att
ta betalt för varje spelomgång. Styrelsen tycker att detta är en
bra idé.

§14 OFMA

Vid protokollet

Mariana Chevez
Sekreterare

Justeras

Adrian Ulander
Ordförande

Justeras

Katarzyna Szymkiewicz
Källarmästare
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